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De fleste lagene har tatt tak i sikkerheten på sine baneanlegg, og tilstanden på de fleste anleggene i vårt samlag er etter
hvert meget bra. Sikkerhetsinspeksjonene har hatt effekt. Baneeierne begynner også etter hvert å bli mer og mer
bevisste på å holde anleggene i forskriftsmessig stand. Det er både bra og nødvendig. Men utifra innsendte rapporter
tyder mye på at det fortsatt er mange som ikke utfører inspeksjonene slik forskriften krever.

1 lag har fått 200 000 kr i statsbidrag. 1 lag har fått 270 000 kr i spillemidler. 1 lag har sendt anmodning om utbetaling
av ordinært statsbidrag til hovedreparasjon. I tillegg har 3 lag mottatt betydelig teknisk og juridisk støtte fra DFS, som
ikke er kostnadsberegnet her.

Skytebanekontakten har i år:
-Hjulpet Hof i forbindelse med spillemiddelprosjekt.
-Hjulpet Holmestrand og Omegn i forbindelse med ordinært statsbidrag.
-Hjulpet Høyjord og Ramnes i forbindelse med fornyelse av kontrakt.
-Hjulpet Sandar og Sandefjord med ny baneinstruks.
-Hatt samtaler med Holmestrand og Omegn angående reguleringsplan.
-Hatt samtaler med Sandar og Sandefjord om reguleringsplan.
-Hatt samtaler med Hedrum angående eventuelt framtidig spillemiddelprosjekt.
-Vært involvert i Larviksaken.
-Hatt samtaler med Horten angående avvikling ved Borrevannet.
-Deltatt på 1 formannsmøte.

Med fokus på sikkerhet, er det viktig at de årlige inspeksjonene i h.h.t. forskrift og sikkerhetspakka blir fulgt opp av
lagene, og at feil og mangler som avdekkes, blir utbedret omgående. D.v.s.: Husk å sende rapport (sammendrag) til
Politiet, Skytterkontoret og skytebanekontakten.

Det finnes fortsatt gode muligheter for de som vil søke spillemidler. Men det skjer stadig små endringer i forskriften
som er viktig å følge med på.

Kontakten med Politiet er bra m.h.t. felles forståelse av lover og retningslinjer for vår virksomhet, bl.a. med
godkjenning av anlegg i forbindelse med hovedreparasjon. I tillegg til selve det sikkerhetsmessige og tryggheten rundt
det, er det også viktig å ta vare på vårt gode rykte.

Spillemidler
Denne ordningen er uten tvil den beste muligheten vi har til økonomisk støtte, sammen med tilskuddsordningene i
DFS. Til nå har lagene i Vestfold mottatt ca. 5,3 mill. kr. i spillemidler. 1 lag har fått spillemidler i år.

Andebu’s baner
Laget har utarbeidet planer for nytt klubbhus med innendørs bane, og har fått tildelt 700 000 kr i spillemidler til dette.
Byggearbeidene starter til neste år.

Hedrum’s baner.
Det gjenstår fortsatt å utbedre mangler påvist under sikkerhetsinspeksjonen i 2006. Ny gjennomgang er utført sammen
med skytebanekontakten, og utbedringene pågår fortsatt. I tillegg har skytebanekontakten orientert laget om hvordan
søke spillemidler.

Hof’s baner
Laget har fått 270 000 kr. i spillemidler til elektroniske skiver – 6 på 100m og 8 på 300m, samt til oppgradering av
standplass og kontor. Prosjektet antas å være ferdig tidlig til neste år, og dermed vil vi ha enda en elektronisk bane i
Vestfold.

Holmestrand og Omegn’s baner
Arbeidet med ny reguleringsplan pågår for fullt, sammen med konsulent Dag Rieber. Reguleringsplanen som ble
utarbeidet for noen år tilbake, har aldri blitt vedtatt, p.g.a. vesentlige mangler bl.a. angående støy. I mellomtiden har



det skjedd endringer i mange forhold som har hatt avgjørende betydning for saken, bl.a. nye aktører på Eplerød. Alt
dette ryddes det opp i nå. Planen er nå lagt ut for høring.
I tillegg har laget nå fullført hovedreparasjon av anlegget på feil og mangler avdekket gjennom sikkerhetsinspeksjon.
Sammen med skytebanekontakten er det blitt gjennomført sluttinspeksjon, som viste at alt nå er i orden. Det er derfor
sendt anmodning om utbetaling av ordinært statsbidreg til dette.

Horten og Borre’s baner
Laget er nå i ferd med å bli historie. Det samme gjelder banen ved Borrevannet. 150 års drift og kulturhistorie, hvorav
80 år ved Borrevannet, er over for det eldste laget i Vestfold. Dessverre. Men det henger fortsatt igjen noen ”skygger”
m.h.t. avvikling av baneanlegget. I disse miljøtider er det ikke bare bare å legge ned en skytebane. Fort kan det bli
krevd fjerning av alt miljøfarlig avfall, d.v.s. i første rekke blyforurenset masse i kulefangene. Dette spørsmålet er
fortsatt til behandling i kommune og fylke. For øvrig går avviklingen rimelig greit. Skytebanekontakten og
samlagsleder deltok i et møte mellom laget og involverte grunneiere, hvor det ble gjennomgått vilkår og detaljer for
avviklingen.

Høyjord og Ramnes’ bane
Skytebanekontakten har bistått laget i forbindelse med fornyelse av kontrakt. Bl.a. ble DFS’ advokat Sven
Knagenhjelm koblet inn for å vurdere hvilke muligheter laget hadde i forhandlinger med grunneier. Laget fikk fornyet
kontrakten, men dessverre bare for 5 år og med ytterligere begrensninger og kostnader.

Larviksaken.
Laget har nå fått overdratt baneområdet på Åres. Av de 500 000 kr som DFS har gitt tilsagn om som tilskudd til
grunnervervelsen, har laget mottatt 100 000 kr i år. I tillegg har de også mottatt ekstraordinært statsbidrag på 100 000
kr til dekning av gebyr til reguleringsplanen. Skytebaneutvalget jobber fortsatt målbevisst, taktisk – og iherdig. Bl.a.
planlegges det bygging av ny 100m og 200m hvor det er kalkulert med betydelige tilskudd av spillemidler og tilskudd
fra kommunen. Men foreløpig er ikke nødvendig egenkapital på plass. Derfor er disse søknadene ikke sendt inn i
systemet ennå. Justisdepartementet bruker nesten daglig 2 kortholdsbaner på 25- og 50m. I tillegg har også en
midlertidig løsning med 4 elektroniske skiver på 100m kommet på plass for foreløpig å dekke lagets eget behov.

Nøtterø’s baner
Gammel elektronikk på 200m er byttet ut med ny. Alle arbeidene er ferdig og spillemiddelprosjektet er avsluttet.

Sandar & Sandefjord’s baner
Reguleringsplanen er vedtatt, og det pågår nå forberedelser til ekspropriasjon av grunn og rettigheter. Befaringen til
skjønnet, som var planlagt i år, har blitt utsatt til neste år på våren.
Skytebanekontakten har også vært på befaring i forbindelse med godkjenning av ny baneinstruks.

Slagen's baner
Elektronikkprosjektet er fullført – godt under budsjett. I stedet for å dra inn overskytende midler – såkalt
kontantoverskudd, fikk laget aksept til å benytte det til innkjøp av 5 elektroniske skiver innendørs. Disse er allerede
installert, og skytehallen er nå ferdig, med sikring med stålplater i vegger og nytt ventillasjonsanlegg. Og
spillemiddelprosjektet er nå avsluttet.

Tønsberg’s baner
300m holdes fortsatt stengt p.g.a. vesentlige mangler.

Til slutt:

Alle baneeiere vet at ”presset” fra omgivelsene er der til en hver tid. Kommunen. Naboene. Vegvesenet. Utbyggere.Og
ikke minst grunneier. Ingen bane har rett til evig liv. Men med en god kontrakt på grunn og/eller rettigheter, er i alle
fall sannsynligheten for et langt liv tilstede. Og det er en forutsetning at anlegget er sikret i minst 40 år for å kunne
nyte godt av aktuelle tilskuddsordninger, som for eksempel spillemidler.

Like viktig som kontrakt er å pleie omgivelsene. Politikertreffet på Sem, Slagens samarbeid med naboene og
Holmestrand og Omegn’s feltløype er gode eksempler på det.

M.h.t. sikkerhet, bør det også minnes om at dersom uhellet er ute, og årsaken kan spores til feil eller mangler i h.h.t.
forskriften, kan baneeieren v/styre eller leder risikere å bli stilt til ansvar personlig – selv om Politiet har godkjent
banen. Dette bør, sammen med vår felles streben etter å unngå et hvert uhell eller uønsket hendelse, være et særlig
viktig motiv for å holde anleggene i forskriftsamessig stand til en hver tid.



Gjennom å ha et anlegg i forskriftsmessig stand, ha en grei økonomi, og et ryddig forhold til våre omgivelser, ligger
mye til rette for et langt og behagelig liv på skytebanen. Men dette kommer ikke av seg selv. Det vil være utfordringer
hele tiden. Og de må taes etterhvert som de kommer.

Skytebanekontakten takker for godt samarbeid og ser fram til nye utfordringer sammen med dere.

Andebu, november -10.

-------------------------
Sven-E. Idland
Skytebanekontakt


